
Rada Miejska w Młynarach 

Komisja Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury 

Protokół nr XXXIII/2022 

33 Posiedzenie w dniu 27 kwietnia 2022  

Obrady rozpoczęto 27 kwietnia 2022 o godz. 14:00, a zakończono o godz. 14:36 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 5 członków. 

Obecni: 

1. Regina Chabros-Dusza 

2. Małgorzata Dzięcioł 

3. Krzysztof Fiodorowicz 

4. Katarzyna Jóźwiak 

5. Justyna Korybska 

6. Anna Maciuszonek 

7. Tadeusz Małecki 

8. Jadwiga Orłowska 

Ponadto w posiedzeniu wzięli udział:  

1.     Renata Bednarczyk – Burmistrz Miasta i Gminy Młynary,  

2.     Katarzyna Rynkowska - Skarbnik Miasta i Gminy Młynary,  
3.      Karol Jóźwiak – Przewodniczący Rady Miejskiej. 

 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 
Przewodniczącej Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury otworzyła 

posiedzenie witając wszystkich zebranych.  

Na posiedzeniu komisji obecnych było 5 radnych, co stanowi quorum do opiniowania projektów 

uchwał. 

 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

 

Radni nie mieli uwag.  

3. Przyjęcie protokołu z XXXII posiedzenia Komisji, które odbyło się 30 marca 2022 r.  

 

Radni nie mieli uwag. 

Pani Anna Maciuszonek głosowała ręcznie z uwagi na problemy z Internetem. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z XXXII posiedzenia Komisji, które odbyło się 30 marca 2022 r.  

 

Wyniki głosowania 



ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie: 

 

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Młynary na lata 2022 -2040. 

 
Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury poprosiła Panią 

Skarbnik o omówienie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta i Gminy Młynary na lata 2022 -2040 oraz zmiany budżetu Miasta i Gminy Młynary na 

rok 2022. 

 

Radni nie mieli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Młynary na lata 2022 -2040..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

b) zmiany budżetu Miasta i Gminy Młynary na rok 2022 r. 

 

Radni nie mieli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany budżetu Miasta i Gminy Młynary na rok 2022 r..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

 

c) tekstu jednolitego miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Młynary w 

wyniku wprowadzonych zmian Uchwałą Nr XLI/282/2022 Rady Miejskiej Młynary z dn. 19 

stycznia 2022 w zakresie parametrów i wskaźników kształtowania zabudowy oraz 

zagospodarowania terenów do Uchwały Nr VIII/39/2011 Rady Miejskiej Młynary z dn. 28 

lipca 2011 r. w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

miasta Młynary. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że na  sesję Rady Miejskiej wpłynął wniosek 

od Pani Burmistrz o wycofanie tej uchwały z porządku obrad. Powodem wycofania uchwały 

jest zmian trybu podjęcia. Zmianę planu zagospodarowania terenu należy podjąć w formie 

obwieszczenia Rady Miejskiej, a nie w formie uchwały.  

Radni nie mieli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

tekstu jednolitego miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Młynary w 

wyniku wprowadzonych zmian Uchwałą Nr XLI/282/2022 Rady Miejskiej Młynary z dn. 19 

stycznia 2022 w zakresie parametrów i wskaźników kształtowania zabudowy oraz 

zagospodarowania terenów do Uchwały Nr VIII/39/2011 Rady Miejskiej Młynary z dn. 28 

lipca 2011 r. w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 



miasta Młynary.  

 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 0, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

d) wysokości ekwiwalentu pieniężnego za udział w działaniu ratowniczym, szkoleniu lub 

ćwiczeniu 

 

Pani Burmistrz wytłumaczyła, że jest to rozstrzygnięcie nadzorcze, uchwała była 

podejmowana na poprzedniej sesji, a zmiana polega na tym, że ustawa wskazuje dwa rodzaje 

działań: działanie ratownicze lub akcje ratowniczą, co nie zostało w poprzedniej uchwale 

uwzględnione, kwoty pozostały bez zmian. 

Radni nie mieli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

wysokości ekwiwalentu pieniężnego za udział w działaniu ratowniczym, szkoleniu lub 

ćwiczeniu.  

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

e) przeprowadzenia konsultacji społecznych z mieszkańcami miejscowości Gardyny-

Leśniczówka celem zmiany, ustalenia rodzaju miejscowości. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury poprosiła Panią 

Burmistrz o omówienie uchwały. 

Pani Burmistrz wytłumaczyła, że są to uchwały porządkujące. W ewidencji ludności oraz 

ewidencji budynków występowały nieprawidłowości.  

Wywiązała się dyskusja na temat zmiany numeracji budynków w poszczególnych 

miejscowościach oraz kosztów z tym związanych. 

Rad nie mieli uwag. 

Głosowano w sprawie: 

przeprowadzenia konsultacji społecznych z mieszkańcami miejscowości Gardyny-

Leśniczówka celem zmiany, ustalenia rodzaju miejscowości. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

f) przeprowadzenia konsultacji społecznych z mieszkańcami miejscowości Kobyliny celem 

zmiany, ustalenia rodzaju miejscowości. 

 
Radni nie mieli żadnych uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

przeprowadzenia konsultacji społecznych z mieszkańcami miejscowości Kobyliny celem 

zmiany, ustalenia rodzaju miejscowości..  



 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

g) przeprowadzenia konsultacji społecznych z mieszkańcami miejscowości Olszówki celem 

zmiany, ustalenia rodzaju miejscowości. 

 
Radni nie mieli żadnych uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

przeprowadzenia konsultacji społecznych z mieszkańcami miejscowości Olszówki celem 

zmiany, ustalenia rodzaju miejscowości. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

h) przeprowadzenia konsultacji społecznych z mieszkańcami miejscowości Sucha celem 

zmiany, ustalenia rodzaju miejscowości. 

 
Radni nie mieli żadnych uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

przeprowadzenia konsultacji społecznych z mieszkańcami miejscowości Sucha celem zmiany, 

ustalenia rodzaju miejscowości. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

5. Sprawy różne. 

 
Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury zapytała Panią 

Burmistrz o sytuację związaną z uchodźcami z Ukrainy na terenie naszej Gminy. 

Pani Burmistrz przedstawiła liczbę uchodźców znajdujących się obecnie w Gminie Młynary i 

omówiła sytuację związaną z przeniesieniem się części uchodźców z Ukrainy do sąsiedniej 

Gminy. 

Pani Anna Maciuszonek zapytała o postęp prac związanych z remontem drogi na ulicy Nowe 

Osiedle w Młynarach. 

Pani Burmistrz poprosiła, aby cierpliwe poczekać na rozstrzygnięcie i negocjacje z firmą, która 

miała prowadzić prace remontowe. Jest to związane ze znacznym wzrostem cen materiałów 

budowlanych.  

Pan Tadeusz Małecki zapytał o postawienie znaku dotyczącego zakazu postoju na ulicy 

Ogrodowej, co jest związane z niedawnym pożarem i samochodami, które uniemożliwiały 

dojazd jednostek OSP na miejsce akcji. 

Pani Burmistrz poinformowała, że złożyła formalny wniosek dotyczący postawienia tego 

znaku wzdłuż ulicy Ogrodowej. 



Wywiązała się dyskusja na temat dróg. 

Pan Tadeusz Małecki spytał również o sytuację związaną z żywopłotami na ulicy Ogrodowej 

i kto powinien się zajmować się pielęgnacją. 

Pani Burmistrz odpowiedziała, że nie ma na tylu pracowników, aby zajmować się 

żywopłotami i ich pielęgnacją. 

Pan Tadeusz Małecki zapytał o sytuację związaną z zatorem, który był zgłaszany pod koniec 

grudnia do wodociągów i na dzień dzisiejszy zrobiła się dziura w chodniku. 

Pani Burmistrz odpowiedziała, że zajmie się tą sprawą. 

Pani Katarzyna Jóźwiak zapytała, czy pracownicy zakładający światłowód na ulicy Kopernika 

dostali pozwolenie na otwarcie chodnika, ponieważ pozostawili go w złym stanie. 

Pani Burmistrz poinformowała, że nie nastąpił jeszcze odbiór prac związanych z kładzeniem 

światłowodu. Obecnie przewody światłowodowe są prowadzone w istniejących kanałach 

technicznych, lecz czasami muszą być tworzone nowe kanały. Umowa na światłowód zawiera 

zapis dotyczący przywrócenia stanu poprzedniego. Gmina dokona odbioru i wskaże miejsca 

do poprawy. 

Pani Katarzyna Jóźwiak zapytała, czy w ramach dobrej współpracy, pracownicy remontujący 

dach mogliby zrobić daszek nad wejściem do świetlicy. 

Pani Burmistrz odpowiedziała, że postara się poprosić pracowników o wykonanie takiej 

przysługi, ale nie wie, czy się zgodzą. 

 

6. Zakończenie obrad. 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury zamknęła 

XXXIII posiedzenie komisji. 

 

  

Przewodnicząca 

Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego,  

Oświaty i Kultury 

/-/ inż. Regina Chabros-Dusza 

  

 

Przygotował(a): Dorota Jurkowska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


